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SVĚT: Přátelé, dnes budu klasický bloger Vidlák. Popřu svůj včerejší text a přijdu s
opačnou tezí. Ne snad, že bych si začal myslet něco jiného, ale náš svět není jednotrendový.
Není tu jedna jediná vůle a není tu jedna jediná moc. Jestliže jsem včera popisoval trend
evropských jestřábů, ke kterým se přidal i náš Petr Pavel a Blyštivý Péťa, dnes budu
popisovat trend evropských umírněných.

Včera jsme se totiž dozvěděli, že papež František vyzval Ukrajinu, aby měla odvahu „vyvěsit bílou
vlajku.“ Jinými slovy, válka je prohraná, situace Ukrajiny se už bude jenom zhoršovat, takže by měli
začít vyjednávat, dokud je ještě o čem. Papež toto prohlášení učinil v rozhovoru, který teprve má
vyjít. Že právě tato pasáž „unikla“ považuju za další důkaz toho, že v Evropě došlo k posunu ohledně
nasazení svých vojáků na Ukrajině. Je to reakce umírněnějších kruhů na Macronovu napoleonskou
iniciativu.

Ale u nás se peklu otevřel chřtán a rázem jsou všichni libtardi zase proticírkevní, protipapežští a
každý si vykládá Bibli jak potřebuje. Někde jsem si dokonce přečetl, že papež výzvou k míru
zesměšnil učení Ježíše Krista. Ten totiž do Jeruzaléma nepřijel na oslátku, ale na Himarsu a místo
palmové ratolesti měl v ruce Javelin. Svatá prostato…

Liberálové teď budou křesťany dělit na hodné a zlé… Když se valí průšvih, je zapotřebí ho rozdělit na
menší. To je stejné jako se zemědělci. Možná jim to dokonce v první chvíli vyjde, koneckonců máme
tu pátera Halíka, kterému je tato republika malá a kandidovat na prezidenta bylo pod jeho úroveň.
Role vzdoropapeže by byla pro něj jak dělaná.

Ale nic to nemění na tom, že se v táboře pravdy a lásky nějak množí dezerce. Velká ikona našich
liberálních bojovníků proti komunismu, Josef Mašín dal rozhovor Parlamentkám, kde demokraty
označil za nedemokratické, zadoufal ve vítězství Trumpa, válku na Ukrajině zepsul jako boj mezi
dvěma oligarchiemi, se kterou bychom neměli mít nic společného a vůbec to byl velice neliberální
rozhovor a pravdoláskařství v něm nebylo, co by se za nehet vešlo.

Viktorka Nullandová rezignovala na svůj zahraničně ministerský post… Podle mě usoudila, že se
americká pomoc Ukrajině už neodblokuje, tak bude lepší, aby celý ten průser zůstal na hrbu
senilnímu prezidentovi. S úprkem z Afghanistánu si přece také poradil docela dobře.

Soud v Haagu konstatoval, že se Rusko na Ukrajině nedopouští genocidy…

U nás se zemědělci v minulém týdnu smířili… nejen mezi sebou, ale i s veřejností a stačila k tomu
jedna kupka hnoje. Nebudu popisovat, co se teď uvnitř jejich tábora děje, ale jednají spolu ti, kteří si
ještě před čtrnácti dny nemohli přijít na jméno. Atmosféru bych nazval vysloveně radostnou a
optimistickou. Co předtím nešlo, najednou jde. A velmi dobře. V dalších dnech se k zemědělství zase
vrátíme.

Odboráři koordinují svoje kroky… především je šance, že se zbaví SebeStředuly a to samo o sobě
bude obrovský krok kupředu. Policejní odbory se také chystají protestovat… Mezi učiteli to vře…
Dopravci mají vlády plné zuby… Prohlášení prezidentské gumy o mobilizaci a posílání vojáků na
Ukrajinu také leckomu otevřelo oči…
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Fiala se naopak zbavil svých nejbližších spojenců, Slováků a ostentativně si pozval nebinární
Šimečko (zdravím Jindřicha Šídla). Ne, nedokázal se vymanit ze své politiky morálních gest. Pomalu
ale už nemá, s kým se scházet. Němcům se do války moc nechce, Poláci v poslední době Ukrajinu
vysloveně zrazují a brousí si zuby na žalostné ukrajinské zbytky, Orbán jezdí za Zemanem a
Babišem… Amerika už také není co bývala. Fiala usilovně pracuje, aby se stal tím jakešovským kůlem
v plotě.

Prostě, kdo nemá úplně vypatláno v hlavě, ten už přestal číst Novinky i Fórum 24. Přestal sledovat
blba Visingra a už nebere vážně maršála Petrlu. Propaganda není zpravodajství a lhát se dá jen do
určité doby. Ustupovat do předem přepravených pozic také nejde do nekonečna. Není zapotřebí moc
bystrosti, aby si člověk všiml, že Rusko má hospodářský růst (a ještě větší růst válečné výroby),
zatímco Evropa je na hraně hospodářské krize a není schopna se zbavit grýndýlu. Cvičení NATO sice
probíhá, ale zázemí se rozpadá na prvočinitele.

I leckteří bohatí a mocní si řekli, že už toho stačilo a je třeba mluvit o míru, protože válka škodí
byznysu.

Vždycky, když situace dospěla do tohoto bodu, dělal se syrský scénář. Allepo už bylo skoro dobyto a v
takové chvíli „Asad vždycky použil chlór,“ což nesmělo zůstat bez odezvy a Trump pak rozkázal
použít Tomahawky. Ale Rusko není Sýrie.

Ano, myslím si, že jestřábi se už odhodlali a rozhodli se, že do války na Ukrajině půjdou. Ale
vzhledem ke všeobecnému evropskému zmaru jim chybí jedna věc – nějaké vražděníčko. Nějaká nová
Buča. Něco, co by znovu vybičovalo veřejné mínění. Něco, co by ospravedlnilo umírání i našich
vojáků a strádání našeho zázemí. Něco, co by vybičovalo propagandu a na co by zvolna odpadající
libtardí bulíci znovu naskočili.

Američané už to asi neudělají. Do Třetí světové války se jim nechce. Ale zbavit se definitivně
evropské konkurence opět dosáhnout toho, aby se Rusko nestalo námořní mocností, protože bude
mít dost starostí na souši… to by jim asi nevadilo.

Takže čekáme na záminku. Záminku ala syrský chlór. Záminku ala Buča. Záminku, která by pomohla
německým jestřábům proti Scholzovi. Záminku, která by dala za pravdu Macronovi. Záminku, která
by nás postavila do fronty na masomlýnek.

Nevím, jestli na takovou záminku dojde a nevím, jestli jim projde. Ale vím, že pokud se odehraje, tak
se naše věrchuška do války okamžitě přidá. Černochová už to chtěla udělat jednou. Když do Polska
dopadly ukrajinské rakety. Udělá to klidně znovu. S Řehkou se na to vysloveně třesou.
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